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KOMENTARZ PORANNY 

FED nie zaskoczył 
Wczorajsza sesja nie przyniosła przełomu na blue chipach, które spadły o 0,2% i 
właściwie wpisały się w „europejską” tendencję (na czerwono zamknęły się też większe 
indeksy). Oczy inwestorów były zwrócone wczoraj na to, co miało się wydarzyć w USA, 
czyli decyzję FED oraz projekcje na kolejne lata. Zgodnie z oczekiwaniami stopy 
procentowe zostały podwyższone o 0,25 p.b. W perspektywie 2018 członkowie FED 
oczekuję 3 podwyżek, a w ’19 kolejnych 2 podwyżek. Dodatkowo utrzymana została 
projekcja na poziomie 2,75%. FED podtrzymał ocenę, że wzrost gospodarczy 
pozostaje solidna, a rynek pracy uległ dalszej poprawie i znajduje się w pobliżu stanu 
pełnego zatrudnienia.  Janet Yellen odniosła się również do inflacji i według niej 
„rozumienie działania sił odpowiadających za kształtowanie się cen  jest niepełne”. 
Rezerwa Federalna zwiększy także od stycznia skalę redukcji bilansu do 20 mld USD 
w skali miesiąca. Po tych wydarzeniach osłabił się USD, a amerykańskie indeksy 
zanotowały dalsze wzrosty. Ciekawie jest na ropie WTI, która wczoraj przeżyła małe 
załamanie (wzrosły zapasy benzyny; OPEC podniósł prognozę wydobycia dla 
producentów spoza kartelu na ’18). W kalendarium makro poznamy garść wstępnych 
odczytów PMI dla większych gospodarek, ponownie dadzą o sobie znać także banki 
centralne (BoE i ECB). Póki co poranne nastroje nie są najlepsze – kontrakty na DAX 
tracą 0,3%, bez zmian jest w USA. W przypadku WIG20 od kilku sesji poruszamy się w 
kanale- 2370-2420 pkt. i można oczekiwać mocniejsze wybicie w którąś ze stron 
„ustawi” końcówkę roku na GPW. 

Adrian Górniak 

 
 

Notowania: środa, 13 grudnia 2017 

 Wartość Zmiana 

1D YTD 

WIG20  2 409,5 -0,2% 23,7% 

WIG30 2 774,3 -0,1% 23,7% 

mWIG40 4 766,3 0,5% 13,1% 

sWIG80 14 357,7 0,5% 0,7% 

WIG  62 548,0 0,0% 20,9% 

WIG Banki 8 204,6 0,1% 31,0% 

WIG Bud 2 783,6 0,0% -2,6% 

WIG Chemia 14 927,6 -0,4% 8,5% 

WIG Dew 2 179,1 0,8% 19,1% 

WIG Energia 3 107,9 -2,5% 21,8% 

WIG IT 2 021,9 0,8% -6,2% 

WIG Media 4 671,7 -0,3% 2,4% 

WIG Paliwa 7 015,8 0,0% 23,8% 

WIG Spoż 3 622,4 -1,4% -12,8% 

WIG Surowce 4 143,1 0,7% 17,8% 

WIG Telco 734,4 1,0% 0,6% 

DAX 13 125,6 -0,4% 14,3% 

CAC40 5 399,5 -0,5% 11,0% 

BUX 38 228,2 0,6% 19,5% 

S&P500 2 662,9 0,0% 18,9% 

DJIA 24 585,4 0,3% 24,4% 

Nasdaq Comp 6 875,8 0,2% 27,7% 

Bovespa 72 914,3 -1,2% 21,1% 

Nikkei225 22 694,5 -0,3% 18,7% 

S&P/ASX 200 6 011,3 -0,2% 6,1% 

Złoto 1 245,8 0,5% 8,0% 

Miedź 6 663,0 -0,1% 20,4% 

Ropa 56,6 -0,9% -0,7% 

EUR/PLN 4,22 0,1% -4,3% 

USD/PLN 3,58 -0,2% -14,4% 

CHF/PLN 3,63 0,1% -11,7% 

EUR/USD 1,18 0,3% 11,8% 

USD/JPY 113,1 -0,4% -3,3% 
 

FW20 

 Wartość  Zmiana 

Kurs otwarcia 2 412   23 0,96% 

Kurs zamknięcia 2 405   -5 -0,21% 

Kurs min. 2 400   25 1,05% 

Kurs max. 2 419   2 0,08% 

Wolumen obrotu 30 259   -5 642 -15,72% 

Otwarte pozycje 66 636   4 186 6,70% 
 

Indeksy GPW 

Indeks Open Low High Close 1D Obrót 

WIG20 2 411,34 2 400,94 2 415,97 2 409,46 -0,2% 507 

WIG30 2 775,16 2 765,23 2 780,63 2 774,30 -0,1% 620 

MWIG40 4 744,45 14 310,35 14 369,80 4 766,29 0,5% 202 

SWIG80 14 310,35 4 739,11 4 766,29 14 357,67 0,5% 28 

WIG-PL 63 830,07 63 830,07 63 908,05 63 908,05 0,0% 745 

WIG 62 511,96 62 343,56 62 641,28 62 547,97 0,0% 760 

 

WIG20     

 Close MC 1D YTD  

Alior 76,15 9 843 -1,1% 40,5% 

Asseco PL 44,90 3 727 1,2% -16,8% 

BZ WBK 368,35 36 589 -1,5% 16,6% 

CCC 270,00 11 114 -0,2% 32,6% 

Cyfrowy P. 23,98 15 336 0,3% -2,5% 

Energa 12,90 5 341 -2,7% 41,8% 

Eurocash 27,68 3 852 -5,0% -29,6% 

JSW 92,80 10 896 0,6% 38,7% 

KGHM 103,35 20 670 0,8% 11,8% 

Lotos 55,50 10 260 0,4% 45,1% 

LPP 8 460,00 15 671 -0,5% 49,1% 

mBank 473,00 20 014 0,5% 41,1% 

Orange 5,76 7 559 3,0% 4,5% 

Pekao 128,00 33 596 0,8% 1,7% 

PGE 12,60 23 559 -2,9% 20,6% 

PGNIG 6,02 34 785 -1,3% 6,9% 

PKN Orlen 105,20 44 995 0,2% 23,3% 

PKOBP 42,34 52 925 0,2% 50,5% 

PZU 43,66 37 701 -0,2% 31,5% 

Tauron 3,20 5 608 -1,2% 12,3% 

 

 
 

SKRÓT INFORMACJI ZE SPÓŁEK 
 
 Synthos: podniesienie ceny w wezwaniu trwającym do 18.12 o 3,1% do 4,93 

PLN/akcję [komentarz BDM]; 

 PKN Orlen: cena za Unipetrol daje szanse na powodzenie wezwania- v-ce prezes 

Kochalski; 

 PKN Orlen: pieniądze wydane na Unipetrol szybko się zwrócą- CEO (Puls Biznesu); 

 Energa: EBITDA za 2017 nie gorsza niż za 2016- v-ce prezes Kościelniak 

 Stalprofil: oferta o wartości 187,3 mln PLN netto najkorzystniejsza cenowo w 

przetargu Gaz-Systemu; 

 Monnari: spółka chce skupić do 20% akcji własnych po 0,1-22 PLN/szt.- projekty 

uchwał na NWZ 10.01.2018; 

 BZ WBK: premier Morawiecki złożył dyspozycję sprzedaży wszystkich akcji banku o 

wartości c.a. 5 mln PLN; 

 Miraculum: do 2024 roku spółka chce mieć >100 mln PLN przychodów- CEO (20 

mln PLN w ’17); 

 Amica: potencjał sprzedaży w Hiszpanii to kilkadziesiąt mln EUR- v-ce prezes (3 

mln EUR w ’17); 

 PGE: strategia dla ciepłownictwa z perspektywą do 2030 roku (modernizacje, 

akwizycje, nowe źródło 1000 MWe); 

 Asseco Poland: dywidenda za 2017 może wynieść 3,01 PLN/akcję- CEO 

[komentarz BDM]; 

 XTB: nowy projekt ustawy limituje dźwignię do 1:50 a nie do 1:25 jak wcześniej; 

 Ropczyce: porozumienie o zakończeniu sporu między akcjonariuszami; 

  WYKRES DNIA 
 
FED zgodnie z oczekiwaniami podniósł stopy procentowe o 0,25 p.b. Jest to 3-
cia podwyżka w 2017 roku i 5-ta w cyklu. W 2018 roku planuje się jeszcze 3 
podwyżki, a w 2019 2. Jeśli nic się nie zmieni, to na koniec 2019 roku główna 
stopa powinna być w okolicach c.a. 3% 
 

Stopy procentowe FED 

 
Źródło: Bloomberg 
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mWIG40          

 Close MC 1D YTD   Close MC 1D YTD  

Alumetal 52,01 805 1,2% -15,3% Intercars 289,00 4 095 1,8% 4,1% 

Amica 127,60 992 -0,7% -31,5% Kernel 49,02 4 017 -2,9% -23,2% 

Amrest 357,10 7 575 -0,7% 20,6% Kęty 391,60 3 729 0,4% 0,9% 

Apator 26,90 891 0,7% -10,0% Kruk  264,65 4 961 -1,8% 11,7% 

Azoty 69,25 6 869 -0,6% 10,5% Medicalg 196,90 710 0,3% -36,1% 

Bogdanka 71,50 2 432 0,0% 2,9% Millennium 8,44 10 239 -0,2% 62,6% 

Boryszew 9,22 2 213 1,0% 15,1% Netia 5,28 1 840 -0,2% 14,8% 

Budimex 203,50 5 195 -0,5% 2,8% Neuca 271,00 1 267 2,2% -30,5% 

CD Projekt 97,09 9 332 5,9% 86,0% Orbis 93,00 4 285 2,0% 27,4% 

Ciech 53,80 2 835 0,2% -7,7% Pfleiderer 34,17 2 211 -2,6% -7,4% 

Comarch 187,50 1 525 1,1% 7,8% PKP Cargo 54,60 2 445 -2,1% 16,2% 

Echo 4,63 1 911 1,8% -11,0% Polimex 4,44 1 051 0,0% 18,7% 

Emperia 98,93 1 221 -0,5% 52,2% Polnord 7,48 245 -1,6% -7,8% 

Enea 12,50 5 518 -4,1% 31,6% Robyg 3,52 1 019 0,3% 18,5% 

Forte 54,10 1 295 -1,5% -28,8% Sanok 43,87 1 179 -1,4% -28,4% 

GetinNoble 1,65 1 488 6,5% 25,0% Stalprodukt 499,95 2 790 -0,4% -4,8% 

GPW 44,45 1 866 0,0% 11,3% Synthos 4,77 6 312 -0,6% 4,6% 

GTC 9,90 4 656 1,5% 20,7% Trakcja 6,89 354 0,1% -51,3% 

Handlowy 75,47 9 861 0,5% -1,2% Uniwheels 275,00 3 410 -6,8% 25,4% 

ING BSK 205,80 26 775 1,1% 27,5% Wawel 955,00 1 432 1,1% -13,2% 
 

WIG20 vs mWIG40 vs sWIG80 [zmiana % YTD]  

 
Źródło: Bloomberg, Dom Maklerski BDM S.A. 

 
FW20 

 
Źródło: Bloomberg, Dom Maklerski BDM S.A. 

 
WIG20 

Źródło: Bloomberg, Dom Maklerski BDM S.A. 
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INFORMACJE ZE SPÓŁEK 
 

Synthos FTF Galleon kontrolowany przez Michała Sołowowa podniósł cenę w wezwaniu na akcje Synthosu do 4,93 
PLN/szt. wobec 4,78 PLN/szt. proponowanej wcześniej. Zapisy można składać do poniedziałku 18.12. 
 

BDM: podniesienie ceny jest symboliczne (o 3,1%) ale zapewne wystarczy do powodzenia wezwania. Przy 
poprzednich wezwaniach (na Barlinek 10.13 i Rovese 11.14) p. Sołowow nie podnosił ceny. Zapisy kończą się 
w poniedziałek 18.12. 

Wezwanie po cenie 4,93 PLN/szt. jest warte 2,45 mld PLN i jego powodzenie zapewne pozytywnie wpłynie na 
notowania innych spółek chemicznych gł. Grupy Azoty i Ciech. Dotychczas SNS miał drugą wagę w indeksie 
WIG-Chemia (>30%). 

Więcej w materiale: Synthos- komentarz analityka 14.12.2017 7:38 CEST 
  
PKN Orlen Spółka ocenia, że zaproponowana cena za akcje Unipetrolu jest "dobrym kompromisem", który stwarza szansę, 

że w wezwaniu obejmie minimum 90% akcji czeskiej spółki - Mirosław Kochalski, v-ce prezes.  
 
Dyrektor strategii PKN Orlen Piotr Kearney dodał, że cena za Unipetrol jest oparta na wycenie czeskiej spółki i 
nie uwzględnia możliwych efektów synergii dla płockiego koncernu. 
 
Pieniądze zainwestowanie w przejęcie pełnej kontroli nad Unipetrolem szybko zwrócą się nawiązką - twierdzi 
prezes Orlenu, Wojciech Jasiński. Ze słów Jasińskiego wynika, że po przejęciu kontroli nad spółką Orlen może 
m.in. zmienić panujący w Unipterol system zakupu surowców, inaczej organizować sprzedaż produktów- Puls 
Biznesu 

  
Energa Energa ma nadzieję, że na koniec 2017 roku jej wynik EBITDA będzie nie gorszy niż w 2016 roku, kiedy wyniósł 

2,027 mld PLN – v-ce prezes. Dodał, że wstępne szacunki wyników za 2017 rok spółka przedstawi w drugiej 
połowie stycznia. Konsensus PAP waha się miedzy 1,83-2,08 mld PLN EBITDA. 
 
"Oczekiwania analityków są trochę rozbudzone. Trudno mi obecnie wyrokować, czy będziemy w stanie 
osiągnąć konsensus" - powiedział Kościelniak. 

  
Stalprofil Oferta Stalprofilu za 187,3 mln PLN jest najkorzystniejsza cenowo w przetargu na wykonanie robót 

budowlanych organizowanym przez Gaz-System. Przetarg dotyczy wykonania robót na budowie "Gazociągu 
DN100 Zdzieszowice-Wrocław, odcinek Brzeg-Zębiec-Kiełczów" o długości 49,1 km. 

  
Monnari Monnari Trade chce skupić do 20 % akcji własnych, po cenie nie niższej od 0,1 PLN i nie wyższej niż 22 PLN za 

sztukę - wynika z projektów uchwał NWZ zwołanego na 10 stycznia 2018 r. Nabywanie akcji może następować 
w okresie 5 lat, od dnia podjęcia uchwały. 

  
JSW JSW podpisała z konsorcjum PGE TFI i Altus TTFI umowę o współpracy w zakresie utworzenia oraz 

zarządzania tworzonym przez JSW Funduszem Inwestycyjnym Zamkniętym. Fundusz ma być zasilony kwotą 1-
1,5 mld PLN. 

  
BZ WBK Mateusz Morawiecki złożył dyspozycję sprzedaży wszystkich posiadanych akcji BZ WBK – Ministerstwo 

Rozwoju. To 13,7 tys. akcji wartych c.a. 5,1 mln PLN. 
  
Miraculum Miraculum, spółka z branży kosmetycznej, planuje przeznaczyć ok. 10 mln PLN na wdrożenie swoich produktów 

w ciągu dwóch lat i chce osiągnąć rentowność operacyjną w 2018 r. - CEO. Do 2024 r. grupa zakłada przychody 
powyżej 100 mln PLN. 
 
Prezes poinformował, że spółka chce stać się "liderem" branży kosmetycznej do 2024 roku. Dodał, że "liderzy" 
na rynku polskim osiągają przychody ze sprzedaży rzędu 200 mln PLN. 
 
Rok 2017 spółka chce zamknąć przychodami na poziomie 20 mln PLN. 
 
Po 1-3Q’17 spółka odnotowała 6,03 mln straty netto, 3,96 mln PLN straty operacyjnej i 15,44 mln PLN 
przychodów ze sprzedaży. W 2016 r. Miraculum odnotowało 15,44 mln PLN straty netto. 
 
CEO szacuje, że Miraculum może osiągnąć rentowność na poziomie operacyjnym w 2018 r. 
 
Prezes Miraculum, pytany o możliwą nową emisję akcji nie wykluczył takiej możliwości.  

  
Lotos Grupa Lotos podpisała umowę terminową na dostawę minimum 5 ładunków amerykańskiej ropy naftowej drogą 

morską do rafinerii w Gdańsku. Umowa będzie realizowana w 2018 roku. "To pierwsza w historii Polski umowa 
terminowa na dostawy ropy naftowej ze Stanów Zjednoczonych”. Obecnie co piąta baryłka ropy naftowej 
przerobiona przez rafinerię Lotosu pochodzi z kierunku innego niż wschodni. 
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Amica Amica szacuje potencjał sprzedaży na rynku hiszpańskim po ewentualnym przejęciu prawa do marki Fagor na 
kilkadziesiąt mln euro w ciągu kilku lat – v-ce prezes. Dotychczas obroty spółki zależnej na tym rynku wynosiły 
ok. 3 mln EUR. 
 
"Marka Fagor jest bardzo dobrze znana na rynku hiszpańskim. W przeszłości była liderem, teraz trochę upadła, 
ale ciągle ma duże udziały" - dodał. 
 
Amica nie zamierza przejmować aktywów produkcyjnych należących do spółki Edesa (tam odbywa się 
produkcja pod marką Fagor). 
 
Amica nie wyklucza kolejnych przejęć dystrybutorów sprzętu AGD. Spółka jest też zainteresowana 
partnerstwem przy produkcji np. lodówek, czy okapów. 
 
Grupa Amica liczy, że w tym roku osiągnie ok. 2,8 mld PLN sprzedaży. Cel wzrostu sprzedaży w 2018 roku do 
3,2 mld PLN wydaje się ambitny, może zostać zweryfikowany w dół – v-ce prezes. Poinformował, że pod 
względem sprzedaży Amica zbytnio nie odchodzi od celów strategicznych, ale gorzej jest z rentownością. 
Spółka celuje w 9% EBITDA podczas gdy w 2017 roku „7% będzie sukcesem”.  
 
Marża powinna się poprawić w 2018 roku. "Zakładamy, że ceny komponentów będą stabilne, a wzrost kosztów 
wynagrodzeń będzie niższy, na poziomie inflacyjnym, ok. 3 % wobec wzrostu o ok. 10 % w tym roku. 
Dodatkowo, zakładamy większą sprzedaż kuchni do zabudowy i w ogóle kuchni, na których więcej zarabiany niż 
na towarach" - powiedział Kocikowski. 
 
Wiceprezes Amiki podtrzymał, że w 2018 roku CAPEX grupy będzie niższy niż w tym roku, gdy wyniósł ok. 100 
mln PLN. Planowany jest CAPEX ok. 60 mln PLN. Dług netto/EBITDA na koniec ’17 ma być <1,5x, a na koniec 
1Q’18 ok. 1,0x. 

  
GTC GTC podpisało umowę na refinansowanie i kredyt inwestycyjny w wysokości 60 mln euro z Raiffeisen Bank 

International AG dla Green Heart, swojego nowego projektu biurowego w Serbii. Kompleks biurowy Green Heart 
będzie miał 46.000 m2 w Belgradzie. 

  
Unimot Unimot, który miesiąc temu otrzymał zgodę na budowę sieci stacji paliw Avia na Ukrainie, zakłada, że w 

perspektywie kilku najbliższych lat będzie miał na tamtejszym rynku sieć 100 stacji franczyzowych - 
przewodniczący RN Adam Sikorski. 
 
Obecnie Unimot prowadzi w Polsce 8 stacji paliw pod międzynarodową marką Avia. Do końca roku ma być tych 
stacji około 15, a w przyszłym roku ich liczba ma systematycznie rosnąć. Docelowo w 2020 roku w Polsce ma 
działać 100 stacji Avia. 
 
"Teraz, gdy naszym prezesem został Maciej Szozda, który w przeszłości miał doświadczenie w budowie sieci 
detalicznej w PKN Orlen i Grupie Lotos, nasze plany dotyczące liczby nowych stacji paliw mogą się zwiększyć" - 
powiedział Sikorski. 
 
Maciej Szozda został prezesem Unimotu we wtorek. Jego pierwszym zadaniem jest przygotowanie strategii 
rozwoju Unimotu na najbliższe trzy lata. Według zapowiedzi przedstawicieli spółki strategia ma być gotowa na 
przełomie 1/2Q’18. Strategia Unimotu ma się opierać na rozwoju sieci detalicznej, zwiększaniu infrastruktury 
sieci gazu ziemnego, a także na handlu energią elektryczną. 

  
Selvita Selvita ma umowę z Narodowym Centrum Badań i Rozwoju w sprawie dofinansowania w kwocie 30 mln PLN. 

Dofinansowanie dotyczy projektu pt. "Nowa generacja immunoterapii nowotworów oparta o aktywację 
odpowiedzi immunologicznej pacjentów". Całkowita wartość projektu netto to 44 mln PLN. Czas realizacji 
przypada na lata 2017-2022. 

  
Kino TV Kino Polska TV 23 stycznia 2018 r. kupi za kwotę 10 mln PLN 236 udziałów spółki Cable Television Networks & 

Partners (CTN&P), stanowiących 30% w kapitale zakładowym. Dzięki tej transakcji Kino Polska TV będzie mieć 
100% udziałów. 

  
Mostostal 
Zabrze 

MZPR, spółka zależna od Mostostalu Zabrze, podpisała ze spółką FAM umowy sprzedaży zorganizowanej 
części przedsiębiorstwa w postaci zakładu zlokalizowanego w Opolu wykonującego usługi cynkowania 
ogniowego wyrobów i elementów stalowych oraz wytwarzania barier drogowych i krat pomostowych za 27,7 mln 
PLN. 

  
PGE PGE zakłada, że w związku z przyjęciem strategii ciepłownictwa grupy kapitałowej na lata 2018-2023 z 

perspektywą do roku 2030, nakłady inwestycyjne wyniosą ok. 6,9 mld PLN w okresie 2018-2023, zaś w latach 
2024-2030 będą sięgać ok. 10,6 mld PLN ( w tym na rozwój 8,1 mld PLN, a 2,5 mld PLN 
środowiskowych).Strategia zakłada przejęcia sieci ciepłowniczych i budowę 1000 MW mocy elektrycznej w 
kogeneracji do 2030 roku 
 
Zakładana dodatkowa roczna EBITDA, wynikająca z realizacji strategii, to ok. 0,25 mld PLN w roku 2023 oraz 
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ok. 1 mld PLN od roku 2030. 
 
Obecnie w ramach ciepłownictwa spółka posiada 16 elektrociepłowni o łącznej mocy 6,7 GW mocy cieplnej i 2,5 
GW mocy elektrycznej oraz 500 km sieci ciepłowniczej. 

  
Tarczyński Zarząd producenta wędlin, spółki Tarczyński, zwołał NWZA na 26 lutego. W porządku obrad znajdzie się 

zniesienie dematerializacji wszystkich akcji spółki i wycofanie ich z obrotu na GPW. 
 
We wtorek EJT Investment  (Elżbieta i Jacek tarczyńscy) wezwał do sprzedaży 6 mln akcji Tarczyńskiego, które 
dają 41,82% głosów (52,88% głosów). EJT Investment są Elżbieta i Jacek Tarczyńscy. Wzywający zaoferował 
za jedną akcję Tarczyńskiego 10,50 PLN/szt. Przyjmowanie zapisów na akcje rozpocznie się 30 stycznia i 
potrwa do 28 lutego. 

  
Wezwania, 
debiuty 

Fala ofert publicznych szerokim łukiem omija GPW - równocześnie padają rekordy wycofań i wezwań na 
sprzedaż akcji z warszawskiego parkietu. Analitycy wątpią czy ta sytuacja zmieni się w przyszłym roku- Parkiet 

  
Budownictwo Na budowach brakuje kruszywa. Wykonawcy dostają zaledwie 25-30% zamówionego kamienia. Winą obarczają 

kolej i grożą opóźnieniem inwestycji- Puls Biznesu 
 
W przetargach na budowę nowych dróg w Polsce triumfują firmy z Włoch. Oferują wykonanie zleceń za połowę 
ceny kosztorysowej, przebijając nawet Chińczyków. Doświadczenie pokazuje jednak, że Włosi mają potem 
problem z dotrzymywaniem terminów- Gazeta Wyborcza 

  
Asseco Poland Asseco Poland może wypłacić z zysku za 2017 rok ok. 250 mln zł dywidendy. Taką rekomendację zapowiedział 

w PB Adam Góral, prezes informatycznej grupy- Puls Biznesu 
 
BDM: Informacja zgodna z naszymi oczekiwaniami. W raporcie z dnia 25 września 2017 roku (Trzymaj z ceną 
docelową 47,1 PLN), wskazywaliśmy na wysokie prawdopodobieństwo wypłaty dywidendy za 2017 rok w 
wysokości 3,01 PLN/ akcję. Tyle spółka wypłacała także z zysków za 2015 i 2016 rok. Obecnie Asseco jest w 
trudnej sytuacji spowodowanej spowolnieniem w przetargach publicznych oraz prawdopodobną utratą kontraktu 
w ZUS. Jednak w sierpniu 2017 roku sprzedane zostało 20% udziałów w izraelskiej spółce Formula Systems. 
Dlatego pomimo nienajlepszych wyników operacyjnych akcjonariusze mogą w przyszłym roku liczyć na 
dywidendę na dotychczasowym poziomie. 

  
JSW Są przesłanki by w 2018 roku utrzymał się optymizm cenowy na rynku węgla koksowego - mówi DGP Daniel 

Ozon, prezes JSW. Według słów prezesa, spółka nie planuje wykupu udziałów koksowni Victoria- DGP 
  
OT Logistics W ramach ogłoszonego wezwania złożono zapisy na sprzedaż 364.115 akcji Luka Rijeka, co stanowi 2,70% 

kapitału zakładowego spółki. Wartość transakcji wyniesie ok. 10,2 mln PLN.  
 
Przed ogłoszeniem wezwania OTL posiadał bezpośrednio 32,56% akcji Luka Rijeka, a łącznie z Allianz ZB i 
ERSTE, z którymi spółka ma zawartą umowę wspólników, udział OT Logistics i ww. funduszy emerytalnych, 
wynosił 56,61% kapitału zakładowego Luka Rijeka. 

  
XTB, 
Rynek Forex 

Niedoświadczeni gracze FOREX będą mogli skorzystać z dźwigni 1:50; doświadczeni  1:100. Rząd pierwotnie 
chciał wprowadzić dźwignię 1:25  - wynika z najnowszej wersji projektu noweli ustawy o zmianie ustawy o 
nadzorze nad rynkiem finansowym oraz niektórych innych ustaw. 

  
LPP LPP chce być dobrze przygotowany do zmian w handlu i dlatego zamierza intensywnie rozwijać e-commerce. 

W tym celu planuje m.in. zwiększenie liczby specjalistów IT pracujących w polskiej centrali spółki do co 
najmniej 1 tys. osób z niecałych 500 obecnie zatrudnionych- CEO. Proces rekrutacji trwa i powinien zakończyć 
się w ciągu najbliższych 12-miesięcy. (ISB) 
 
LPP dzięki systematycznemu zwiększaniu udziału w sprzedaży zagranicznej i inwestycji w e-commerce nie 
odczuje zbyt negatywnie zmian dotyczących wprowadzenia wolnych niedziel od handlu- CEO. (ISB) 
 
LPP przyspieszy rozbudowę magazyny w Strykowie i chce ją zakończyć w ciągu jednego roku, natomiast 
kolejne centrum magazynowe służące do obsługi sklepów stacjonarnych będzie gotowe na przełomie 
2020/2021 r. i będzie zatrudniać około 1,5 tys. osób- CEO (ISB) 

  
Ropczyce Zakłady Magnezytowe Ropczyce zawarły z ZM Invest porozumienie, którego celem jest zakończenie konfliktu 

korporacyjnego oraz doprowadzenie do stanu, w którym ZMI i akcjonariusze tej spółki nie będą 
akcjonariuszami spółki, a spółka i jej akcjonariusze nie będą akcjonariuszami ZMI, podały Ropczyce. (ISB) 
 

Źródło: Dom Maklerski BDM S.A., spółki, PAP  


